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Martin	Samsing	 _X_	 	
	 	 	 	
Helene	Holm	 	 _X_	
	 	
Henrik	Stenkil		 _A_	 	
	 	
Rikke	Monroy			 _X_	 	 	
	
Hanne	Bang	 		 _X_	 	 	
	
Lizzette	Gudmann	 _X_	
	
Tina	Brødsgaard	 _X_	
	
Rasmus	Jakobsen	 _X_	
	
Tony	Goldmann	 _X_		
	
	
Claus	Møller	 	 _X_	
		 	
	
Sille	Hviid	 	 _X_	
	 	
																															
	
Politikker:	
Kristine	Henriksen	 _A_				
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Skolebestyrelsesmøde	onsdag	d.	15.01.2017	kl.	18:00	–	20:30	i	personalerummet		
	 	 									Spisning	under	mødet	

	
Nr.	 Af-

sat	
tid	

Emne	 Bemærkninger	

01	 15	
min	

Meddelelser	
a)	eleverne		
b)	lærere	og	
pædagoger	
c)	ledelsen		

a)	Fra	elevrådsmødet:		
Kantineforhold.		

- Kan	døren	evt.	åbnes	før	kl.	12.00	for	udskolingen,	så	alle	
elever	ikke	forsøger	at	masse	sig	ind	samtidig?		
	

Ønske	om	at	skolens	indeområder	forberedes.	
- Forslag	om	at	genindføre	”den	gyldne	kost”.		
- Forslag	om	at	tage	en	lørdag	i	brug	til	at	gøre	rent	eller	kan	

motionsdagen	bruges	til	gøre	rent	i	klasserne?	
- Ide	om	løb	for	Stengård	Skole	for	at	samle	penge	ind	til	sko-

len.	
- Forslag	om	at	skabe	hyggepladser	indenfor	på	skolen.	
- Ønske	om	stole,	som	man	sidder	bedre	på.	

Forskønnelsesudvalg	er	nedsat	med	henblik	på	at	gå	videre	med	
nogle	af	de	forslag	som	er	nævnt	ovenfor.	
	
Bestyrelsen	bakker	op	omkring	tiltag,	der	kan	opretholde	or-
den/rengøring	på	skolen.		
	
B)	
Ingen	meddelelser	fra	lærere.	
	
Der	er	startet	legepatrulje	op	i	pauserne.		
	
	
C)	
I	uge	7	inddrager	vi	forældre	til	at	hjælpe	med	at	”forskønne”	
(rydde	op	og	gøre	rent)	i	indskolingen.		
Annette	skal	varetage	nogle	opgaver	relaterende	til	sit	kommende	
job	som	adm.	leder	på	GXU	og	Grønnemose	Skole	fra	den	1.feb.18.	
Dette	kommer	til	at	være	en	opgave	ud	over	den	opgave,	hun	løser	
for	os	på	Stengård,	og	bør	således	ikke	betyde	øgede	opgaver	for	
medarbejdere	på	Stengård	Skole	
	

02	 20	
min	

KPI		 Drøftelse	om	at	antallet	netværksmøder	er	dalet,	hvilket	blandt	an-
det	skal	ses	i	lyset	af	at	samarbejdet	med	PPR	opleves	mere	smidigt	
nu	end	tidligere,	hvilket	er	positivt.	
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Debat	om	hvorvidt	antallet	af	netværksmøder	overhovedet	er	en	in-
dikator	for,	hvordan	inklusionsopgaven	lykkes	på	Stengård,	-	og	om	
hvorvidt,	det	er	relevant	at	måle	inklusionsopgaven.		
Forslag	om	at	ændre	dataindsamling	for	inklusion,	så	det	giver	et	
både	relevant	og	retvisende	billede.	Claus	kommer	med	forslag	til	
dette		
	
Der	er	et	merforbrug	på	timeløn	(123%)	i	forhold	til	budget.		
Skolen	har	haft	fokus	på	at	nedbringe	vikarbudgettet,	så	vurderin-
gen	er,	at	der	fra	starten	har	været	budgetteret	for	lavt	på	den	post.	
	
Generel	drøftelse	om	KPI	fortsat	skal	være	et	fast	punkt	på	dagsor-
den,	og	vi	besluttede	at	KPI	bibeholdes	fremover.		

03	 30	
min	

Status/pro-
ces	omkring	
møbler	og	in-
ventar	

Der	blev	udleveret	oversigt	over,	hvilke	stole	og	borde	der	er	på	
skolen.	Heri	fremgik	typer	og	stand.	
	
Derudover	har	CL	haft	en	rundgang	med	kommunens	ergoterapeut	
og	fået	rådgivning	til	evt.	indkøb	af	inventar:		
Der	findes	ikke	umiddelbart	en	type	rigtig	inventar	fx	stol/taburet.	
Der	er	dog	et	par	simple	retningslinjer,	man	bør	følge	i	forbindelse	
med	valg	af	inventar:	Man	skal	altid	kunne	hvile	sine	fødder	når	
man	sidder	og	inventaret	skal	være	fleksibelt/kunne	justeres	(eks.	i	
højden).			
Størstedelen	af	skolens	nuværende	inventar	kan	justeres	og	kan	op-
fylde	de	ergonomiske	korrekte	krav,	hvis	de	justeres	efter	det	enkle	
barn.	Dog	er	justeringsmuligheden	besværlig	da	den	kræver	værk-
tøj.	
	
På	baggrund	af	ovenstående	går	skolen	nu	videre	med	at	lave	kon-
krete	forslag		til,	hvad	der	skal	budgetteres	med	til	indkøb	af	inven-
tar	i	2018.	Dette	forelægges	bestyrelsen	sammen	med	forslag	til	
budgettet	for	hele	året.	
	

04	 20	
min	

Valg	til	skole-
bestyrelsen	

Lizzette,	Henrik	og	Tina	er	på	valg.	
Derudover	skal	der	vælges	to	suppleanter	
Lizzette	overvejer	om	hun	vil	genopstille.	Tina	ønsker	ikke	at	genop-
stille.	Martin	overvejer,	om	han	kan	afgive	formandsposten,	men	
forblive	i	skolebestyrelsen.	
	
Der	blev	udleveret	bilag	med	forslag	til	tidsplan	for	valget.		
Valgbestyrelsen	er	bestående	af	formanden	(Martin)	og	skolele-
derne	(Claus).		
Claus	skriver	ud	til	alle	forældre	på	intra	om	valget	og	hvordan	man	
opstiller	som	kandidat.	Derudover	blev	det	drøftet,	om	der	også	skal	
kommunikeres	andre	steder.	Det	vurderes	udfra	antallet	af	respon-
denter	på	beskeden	i	Intra	
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05	 40	
min	

Udtalelse	til	
kvalitetsrap-
port	

Kvalitetsrapporten	blev	drøftet,	og	de	forskellige	medlemmer	kom	
med	input	til	udtalelsen.		
Det	blev	besluttet,	at	Claus	udarbejder	et	forslag	til	udtalelse	som	
godkendes	inden	den	sendes	op.	
	
	

09	 10	
min	

Evt	 Der	er	kommet	en	forældrehenvendelse	om	utilfredshed	med	skole-
fotografen.	Eftersom	der	kun	er	enkelt	tilfælde	finder	bestyrelsen	
ikke	umiddelbart	grund	til	at	skifte	til	en	anden	fotograf.	Helene	
sender	et	mailsvar.	
	
Trafikkampagne	bliver	fremadrettet	ændret	til,	at	der	over	nogle	
sammenhængende	dage	laves	noget	dataindsamling	(eks	fotodoku-
mentation)	for	at	få	et	nuanceret	blik	på	de	trafikfarlige	situationer	
for	Stengård	Skole.	Lizzette	er	tovholder.	
	

	
	


